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1. Opening 

De heer Schaddelee, voorzitter, opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom in het 

bijzonder de nieuwe gedeputeerden. Uit de portefeuilleverdeling blijkt, dat in de portefeuilles 

van alle gedeputeerde elementen zitten die bij de commissie MME horen. Tijdens de 

strandsessie op 5/6 juni a.s. zal wellicht ook worden gesproken over de commissie-indeling. 

Of na de zomervakantie ook sprake zal zijn van de huidige samenstelling, is derhalve nog de 

vraag.  

 

2. Vaststellen agenda 

Vanwege het afscheid van gedeputeerde Van Lunteren hedenmiddag, dat om 16.00 uur start, 

pleit de voorzitter ervoor ernaar te streven de vergadering rond die tijd af te ronden.   

De agenda wordt conform vastgesteld.  

 

3. Mededelingen 

- De voorzitter wijst op de twee bijeenkomsten op 8 juni a.s., de bespreking met de 

Adviseur Ruimtelijke Kwaliteit over infrastructuur en Omgevingskwaliteit en de sessie 

over de Herijking PRS, die mogelijk ook voor de leden van MME interessant kunnen 

zijn.  

-  De voorzitter memoreert dat vorige week een mail is uitgegaan naar de commissies 

BEM, WMC en RGW om technische vragen over de jaarstukken voorafgaande 

schriftelijk in te dienen; dit initiatief was niet meer haalbaar voor MME. Spreker hoopt 

dat de technische vragen toch zoveel mogelijk al ambtelijk zijn gesteld en er anders 

begrip voor is, dat deze wellicht achteraf ambtelijk beantwoord zullen gaan worden.  

-  Gedeputeerde Pennarts deelt met betrekking tot de stand van zaken ten aanzien van de 

Bodemsanering Doorn/Acacialaan mee, dat er een nieuw saneringsplan in procedure 

komt. De RUD onderhandelt momenteel met Bosatex; er worden bewegingen 

waargenomen om een goed conceptplan op tafel te krijgen. In mei heeft een 

voorbereidend gesprek plaatsgevonden met de direct omwonenden en de ING bank om 

met hen de uitgangspunten van het saneringsplan door te nemen om de balans te 

bereiken tussen hun wensen en de wettelijke kaders die van toepassing zijn. In 

tegenstelling tot haar mededeling ter zake in de vorige vergadering vindt de 
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expertmeeting niet in mei maar in juni plaats; daarin zal Bosatex het conceptplan 

presenteren en kunnen de bewoners, de ING en de gemeente zich daarover uitspreken. 

Het doel van de meeting is draagvlak voor het saneringsplan, zodat de uitvoering op 1 

oktober a.s. ter hand kan worden genomen. Conform afspraak kunnen de bewoners 

zich bij de expertmeeting laten adviseren door een extern bureau. Zij hebben daarvoor 

een offerte aangevraagd. Afgesproken is dat de kosten daarvan door de provincie 

zullen worden vergoed, mits deze binnen de reikwijdte van de afgegeven offertes 

passen. Na de expertmeeting gaat het plan in procedure en krijgen mensen ook nog 

formeel de gelegenheid om zich uit te spreken in de vorm van een zienswijze.  

 Parallel aan dit proces wordt aanvullend onderzoek gedaan naar de datering van de 

verontreiniging. Dat is niet zozeer van belang voor het saneringsproces, maar wel voor 

de inwoners relevant om te weten.  

 Desgevraagd door de heer Ubaghs deelt spreekster mede dat de expertmeeting is 

gepland op 9 juni a.s. (17.00 – 19.00 uur).   

 

4. Verslag Statencommissie Milieu, Mobiliteit en Economie 12 mei 2015 

Het verslag wordt conform vastgesteld.    

 

5. Rondvraag 

Mevrouw Schneiders merkt op op NU.nl te hebben gelezen dat het spoor tussen Utrecht en 

Leidsche Rijn verdubbelt, waarmee de capaciteit van het treinverkeer van en naar West-

Nederland flink wordt vergroot. D66 pleit hier en in de Tweede Kamer al jaren voor een 

verbetering in de capaciteit tussen Utrecht en Leiden. Geïnformeerd wordt of deze 

spoorverdubbeling nu ook een kans biedt om meer treinen tussen Utrecht en Leiden te laten 

gaan rijden. 

Gedeputeerde Verbeek bevestigt dat er een nieuwe spoorbrug komt over het Amsterdam-

Rijnkanaal. Dat is het sluitstuk van het projectbesluit Randstadspoor uit 2004. Het gehele 

baanvak tussen Utrecht en Woerden wordt verdubbeld waarmee er meer ruimte ontstaat voor 

een robuustere, betrouwbare uitbreiding van de treindiensten zoals die ook aangegeven zijn in 

het persbericht. Door de aanleg van deze nieuwe spoorbrug is ook uitbreiding van de 

treindiensten naar Leiden mogelijk. De brug was daarvoor een noodzakelijke voorwaarde. 

Vanaf 2020 zijn boven de twee bestaande intercity’s twee stoptreinen mogelijk. Die zullen 

doorrijden van Leiden naar Utrecht. Er worden eveneens twee extra haltes aangelegd tussen 

Leiden en Alphen a/d Rhijn. Daarvan is wel het gevolg dat er weliswaar meer treinen zullen 

rijden maar die zullen er iets langer over doen, omdat er twee extra haltes moeten worden 

aangedaan.  

Overigens loopt er nog wel een MIRT onderzoek naar de OV corridor Leiden en Utrecht. Het 

doel daarvan is om te kijken hoe in zijn geheel een beter OV product kan worden aangeboden 

tussen het Bio Science Park in Leiden en het Life Science Park in Utrecht.  

 

6. Termijnagenda (versie 19 mei 2015) 

De heer Wagenmans memoreert de vraag in de vorige vergadering over de actualisatie van de 

data van afdoening. Op de voorliggende termijnagenda staan wederom vier onderwerpen voor 

deze vergadering, waarvan slechts een op de agenda staat. Geïnformeerd wordt naar de reden. 

Voorts wordt het verzoek met betrekking tot de actualisatie herhaald..  

De voorzitter zegt toe, dat hieraan aandacht zal worden besteed. Het streven is overigens altijd 

gericht op een zo actueel mogelijke Termijnagenda. De griffie is echter in sommige gevallen 

afhankelijk van de informatie die wordt verkregen.   
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De heer Thonon memoreert dat de Staten vorig jaar unaniem een motie hebben aangenomen, 

waarin aan het College wordt gevraagd een Code maatschappelijke participatie uit te werken. 

De deadline was 1 februari jl. Geïnformeerd wordt wanneer de Code tegemoet kan worden 

gezien.  

 

Gedeputeerde Verbeek zegt toe voornoemde punten in het College aan de orde te zullen 

stellen en het antwoord schriftelijk bij het verslag te zullen doen toekomen.   

 

Gedeputeerde Pennarts deelt naar aanleiding van nog openstaande punten op het gebied van 

Milieu het volgende mede: 

Het functioneren van de dienstverleningsovereenkomsten zal meegenomen worden in de 

evaluatie van de RUD die op enig moment plaats zal vinden 

De evaluatie van de RUD komt binnen afzienbare tijd. Het functioneren van de 

dienstverleningsovereenkomsten is echter voor een deel ook al aan de orde in de toegestuurde 

beantwoording van de vragen in de commissie BEM.   

Antwoord op de vraag over effecten van doseringsmaatregelen gemeente Utrecht 

De gemeente Utrecht heeft dit op de lange termijn geschoven op grond waarvan ook de 

provinciale beantwoording later is geworden, maar een memo volgt.  

Nedereindse Plas: in mei 2015 een memo over de stand van zaken 

Een memo over de stand van zaken is inmiddels toegezonden.  

Bodemverontreiniging Doorn/Driebergen 

 Zodra de gemeente Utrechtse Heuvelrug besloten heeft, memo ter info naar MME over 

de stand van zaken aankoop woningen.  

Begin maart is de aankoop van de woningen een feit geworden. De gemeente 

Utrechtse Heuvelrug is eigenaar van de woningen; de provincie heeft voor de aankoop 

een renteloze lening verstrekt.  

 Mochten meer middelen nodig zijn om de bewoners inhoudelijk te ondersteunen, dan 

zal gedeputeerde dit overwegen 

De kosten worden vergoed mits het binnen de reikwijdte van de afgegeven offertes 

pasen. 

 Er komt een ambtelijk overleg met bewoners en ING over het saneringsplan. 

In mei heeft een voorbereidend overleg plaatsgevonden; in juni wordt een  

expertmeeting gehouden.  

Roetkaart en Utrechtse Milieuzonekaart 

Het plan is deze samen op te pakken en in augustus aan de commissie voor te leggen in het 

kader van de uitwerking van het initiatiefvoorstel Roet. Voorgesteld wordt daarbij ook de 

rapportage Luchtkwaliteit te betrekken, die recent aan de commissie is toegestuurd evenals 

een aantal losse toezeggingen dat ten aanzien van dit dossier is gedaan.   

Nadere informatie over de verzakking van de legakkers. 

Er is geen recente informatie beschikbaar. Desgewenst kan wel een link van een onderzoek uit 

2013 worden gegeven, zodat de commissie zich op dat terrein nader kan informeren.  

Afschrift convenant Bodem en ondergrond tussen koepelorganisaties bedrijfsleven en het Rijk.  

Dat is inmiddels aan de commissie toegezonden. Voorgesteld wordt dit ter nadere toelichting 

te agenderen voor de volgende vergadering.  

  

Met inachtneming van het vorenstaande rondt de voorzitter de bespreking over de 

Termijnagenda af.  

 

7. Statenvoorstel Jaarrekening 2015 

De heer Bosman plaatst namens de SP de volgende vragen en opmerkingen. 
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- Blz. 6, Krachtige steden en dorpen. De SP mist in deze passage de dorpen. 

Geïnformeerd wordt wat de provincie doet om te zorgen voor krachtige dorpen. De SP 

denkt hierbij o.a. aan het kleine kernenbeleid, aanbesteding busvervoer.  

- Blz. 46, Economic Board Utrecht. De EBU geeft invulling aan het economisch 

stimuleringsbeleid binnen de domeinen Groen, Gezond en Slim. Er is gewerkt aan 

projecten die bijdragen aan het regionaal economisch- en maatschappelijk rendement. 

Geïnformeerd wordt waar het maatschappelijk rendement blijkt; de SP ziet alleen 

economische rendementen. Er staat niets over werkgelegenheid voor bv. de mensen 

met een grotere afstand tot de arbeidsmarkt. Hierover zou iets kunnen worden gezegd. 

Voorts zou de provincie hier zelf het goede voorbeeld kunnen geven door iets extra’s 

te doen. 

- Blz. 46, Economic Board Utrecht. Geïnformeerd wordt wat de provincie doet om de 

doelstellingen van Nul op de Meter (50.000 energieneutrale woningen in 2020) te 

halen. Als dit lukt, is de vraag wat er met de rest van de sociale huurwoningen gebeurt. 

De SP kan zich bv. voorstellen dat de provincie ernaar streeft het energielabel in zijn 

algemeenheid veel meer te laten stijgen.  

Verzocht wordt of voornoemde drie punten in het beleid van 2015 extra aandacht kunnen 

krijgen. 

 

Mevrouw Hoek memoreert al eerder te hebben opgemerkt dat 50PLUS nog steeds het gevoel 

heeft dat alles om de Stad Utrecht, Amersfoort en De Uithof draait. 50PLUS acht het pakket 

voor de rest van de provincie te schraal; vooral de buitengebieden krijgen minder aandacht. 

Hiervoor wordt aandacht gevraagd. 

Voorts memoreert spreekster dat D66 er de vorige keer voor heeft gepleit ook in de 

Jaarrekening op te nemen wat niet goed is gegaan; 50PLUS vindt dit te weinig terug.  

 

De heer Van den Dikkenberg spreekt namens de SGP zijn waardering uit voor de 

Jaarrekening. Vervolgens plaatst spreker de volgende vragen en opmerkingen.  

- Programma 3, inzake aanpak spoedlocaties bodem. De SGP komt het aantal van 89 al 

een tijdje tegen in verschillende documenten. Geïnformeerd wordt naar de stand van 

zaken en het plan van aanpak. Voorts is de vraag of het nieuwe bodemconvenant 

wellicht als katalysator kan worden gebruikt om de spoedlocaties af te kunnen ronden.  

- Programma 3, inzake uitplaatsing hinderlijke bedrijven. De lopende uitplaatsing van 

een aantal bedrijven vinden in 2015 plaats in plaats van in 2014. De SGP is zich ervan 

bewust dat dit niet altijd aan de provincie ligt, maar hoopt op een spoedige voortgang 

in deze. Geïnformeerd wordt naar de stand van zaken.   

- Programma 4, inzake subsidie van € 1,2 mln. aan de Stichting Dutch Game Garden.  

Geïnformeerd wordt naar het algemeen belang van deze Stichting en het nut van deze 

subsidie, met name omdat deze naar verhouding erg groot is en het MKB er nogal 

bekaaid vanaf komt. De vraag is of de provincie niet kunstmatig banen aan het creëren 

is met de bejubelde Game sector.  

- Programma 5, inzake onveilige locaties op provinciale wegen. Het aantal onveilige 

locaties is afgenomen met 10, hetgeen de SGP verheugt. Gepleit wordt voor blijvende 

aandacht hiervoor.  

 

De heer Thonon merkt in aansluiting op het betoog van de SGP op, dat er rapporten 

beschikbaar zijn waaruit blijkt dat het aantal verkeersslachtoffers weer toeneemt. In die zin 

sluit D66 zich aan bij het pleidooi van de SGP.   

Namens D66 plaatst spreker de volgende vragen en opmerkingen. 
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- Programma 5, inzake verkeersveiligheid. Bij verkeersveiligheid wordt gekeken naar 

het aantal dodelijke slachtoffers. Geïnformeerd wordt of daarbij ook het aantal 

gewonden en wild aanrijdingen kunnen worden vermeld, zodat een compleet beeld 

wordt verkregen over de verkeersveiligheid in de provincie Utrecht. 

- Programma 5, inzake hoofdfietsroutenetwerk.  In tegenstelling tot de verwachting van 

100% is slechts 80% van het hoofdfietsroutenetwerk gerealiseerd. Geïnformeerd 

wordt wanneer de 100% wordt bereikt.  

- Programma 5, inzake geluidsbelasting door verkeer. Enkele jaren geleden was de 

doelstelling te komen tot 550 woningen met een geluidsbelasting van meer dan 61 

Lden op de gevel. Dit bleek geen realistisch getal op grond waarvan het aantal in 2013 

is bijgesteld naar 1300. D66 constateert nu wederom een stijging naar 3180 woningen. 

Geïnformeerd wordt wat het College er de komende jaren aan gaat doen om dat getal 

weer omlaag te krijgen of, indien 3180 woningen het realistische getal blijkt te zijn, 

om dit aantal te halen.   

- Beheer en onderhoud van wegen. In het kostenoverzicht (blz. 99) constateert D66 

ineens een storting van € 4,4 mln. in de pot beheer en onderhoud van wegen, terwijl er 

ook staat dat er achterstanden zijn. Verzocht wordt om een nadere toelichting.   

- Aanpak kantorenleegstand. De aanpak kantorenleegstand in de provincie Utrecht is 

veel bejubeld in de pers. Geïnformeerd wordt naar het effect van deze aanpak op de 

ruimtelijke ordening en de kantorenbouw in de provincie Utrecht. Voorts is de vraag 

of de aanpak invloed heeft op de concurrentiepositie. Als de provincie minder 

kantoren krijgt, worden de kantoren per m2 duurder waardoor de provincie haar 

concurrentiepositie wellicht uitholt. 

 

De heer Van Essen spreekt namens GroenLinks waardering uit voor de duidelijke 

Jaarrekening. De vragen van GroenLinks zijn inmiddels door D66 gesteld. 

 

De heer Wagenmans sluit zich namens de PvdA aan bij de waarderende woorden voor de 

Jaarrekening. De Jaarrekening is goed leesbaar en zet de activiteiten overzichtelijk in het 

perspectief van beleid en verantwoording over het beleid.  

Spreker plaatst vervolgens de volgende vragen en opmerkingen.  

- Milieu. Spreker memoreert dat de PvdA bij de rapportage over de RUD’s al heeft 

opgemerkt, dat het positief is dat het aantal milieuklachten zo sterk is afgenomen als 

gevolg van de ontwikkeling binnen de RUD’s.   

- Luchtkwaliteit. Hierover is een afzonderlijke rapportage ontvangen. In het kader van 

de Groen Gasgeven projecten zijn slechts 13 projecten gerealiseerd en is het aantal 

aanvragen beperkt. Geïnformeerd wordt of dit daadwerkelijk een perspectiefvol traject 

betreft dat een wezenlijke bijdrage levert aan de doelstelling van de verbetering van de 

luchtkwaliteit. De beleidsmatige vraag van de PvdA hierbij is hoe het College hiermee 

op basis van deze uitkomst verder denkt te gaan.  

- Economie. De PvdA constateert een positieve ontwikkeling ter zake van de EBU en 

het Science Park. Het nieuwe College wil daar mee door en de PvdA wil het College 

daarop ook graag toetsen. Een minder goede ontwikkeling ziet de PvdA bij de 

herstructurering van bedrijventerreinen. Geïnformeerd wordt of er in deze al een 

kentering merkbaar is en wat kan worden gezegd over de ontwikkeling van de 

bezetting voor zover die betrekking heeft op de herstructureringsopgave.  

- Detailhandel. De PvdA heeft de indruk dat de problematiek in 2014 wel is 

gesignaleerd, maar niet echt is opgepakt. Geïnformeerd wordt of de 

detailhandelopgave toch lastiger blijkt en dat de reden is dat hierover zo weinig wordt 

vermeld.   
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- Recreatie en Toerisme. Er is al gerapporteerd over de teruggang van het aantal 

recreatieschappen. Gemeld wordt dat de financieringsopgave van de recreatieschappen 

en de alternatieven die daaruit voortkomen wel eens grote opgave voor de provincie 

zouden kunnen gaan opleveren. Voor wat betreft de toekomstige opgaven, die 

samenhangen met de vermindering van het aantal recreatieschappen, mist de PvdA 

een verbinding met de risicoparagraaf. Volgens de PvdA leidt het wel degelijk tot een 

groot financieel risico voor de provincie.   

- Mobiliteit. Er wordt keurig gerapporteerd over de activiteiten. De PvdA is 

geïnteresseerd in de verhouding tussen het OV, de infravoorzieningen voor de auto en 

de fietsvoorzieningen. De PvdA heeft het gevoel dat met name de fiets wat minder 

aandacht heeft gekregen.  

 

De heer Jansen memoreert dat in het verkiezingsprogramma van het CDA staat, dat Utrecht 

een provincie is om trots op te zijn. Dat is terug te zien in de Jaarrekening, waarvoor het CDA 

waardering uitspreekt.  

Spreker plaatst vervolgens de volgende vragen en opmerkingen. 

- In aansluiting op het betoog van de PvdA over de forse daling van het aantal 

milieuklachten wordt opgemerkt dat in de toelichting staat, dat dit is gebaseerd op de 

cijfers van de RUD van juli – september 2014. Geïnformeerd of het eerste half jaar i.c. 

de periode voor de RUD hierbij ook is betrokken.    

- Handhavingkosten/Acacialaan. De kosten voor de aankoop van de twee woningen met 

bijkomende kosten zijn € 300.000. Geïnformeerd wordt of er sprake is van een 

verband met de als lening geactiveerde kosten die in de Kadernota staan (€ 900.000).   

- Economische Zaken. Waardering word uitgesproken over de resultaten die het EBU 

boekt. Het CDA hecht er in deze aan nogmaals het belang van het MKB te 

onderstrepen. Geïnformeerd wordt welke mogelijkheden het College ziet om ook het 

MKB in de provincie Utrecht de aandacht te geven dat het verdient. Immers, meer dan 

de helft van de banen in de provincie komen daar vandaan. 

- Werkgelegenheid. Geïnformeerd wordt of er nog mogelijkheden zijn om verdere 

werkgelegenheidsprojecten in te zetten.   

- Aanpak kantorenleegstand. Waardering wordt uitgesproken voor de wijze waarop de 

kantorenaanpak zich ontwikkelt. Het CDA zal dit positief kritisch blijven volgen. In 

het verlengde daarvan wordt geïnformeerd naar de mogelijkheid om de detailhandel, 

waar ook sprake is van een leegstandproblematiek, daar nog actiever bij te betrekken. 

Over de detailhandel is een kleine passage opgenomen in de Jaarrekening. Het CDA 

pleit voor meer beleid en actie op dat punt.  

- Controllerverklaring. Geïnformeerd wordt naar de status van de controllerverklaring.    

 

De heer IJssennagger plaatst namens de PVV de volgende vragen over Mobiliteit. 

- In het kader van de verkeersveiligheid wordt aangekondigd dat de cijfers 2014 van het 

CBS in het voorjaar 2015 beschikbaar komen. Geïnformeerd wordt of deze er al zijn; 

zo niet dan is de vraag of deze zouden kunnen worden verstrekt zodra ze er wel zijn 

evenals de cijfers over 2013, zodat een vergelijking kan worden gemaakt.   

-  Op de Loenerslootsebrug zijn fietspaden aangelegd. Het schijnt voor de automobilist 

echter nog een groot knelpunt te zijn. Geïnformeerd wordt of het College deze mening 

deelt en zo ja, wat hieraan zal worden gedaan.   

 

Mevrouw Arissen memoreert dat de PvdD schriftelijk een aantal technische vragen heeft 

ingediend, waarvan de beantwoording vooralsnog wordt afgewacht. Daarnaast sluit de PvdD 
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zich aan bij de vraag van de SP over de krachtige dorpen. Voor het overige komt de PvdD 

nader terug op de Jaarrekening in de vergadering van de commissie BEM.  

 

De heer el Yassini sluit zich namens de VVD aan bij de waarderende woorden voor de 

Jaarrekening 2014. De VVD heeft een aantal vragen, waarop nader zal worden teruggekomen 

in de commissie BEM.   

 

De heer Van Kranenburg merkt op, dat de Jaarrekening per definitie een terugzien betreft. 

Thans worden veel vragen gesteld die vooral gaan over vooruit kijken. De vraag is of de 

Jaarrekening daarvoor het juiste kader is.   

Voor het overige zijn de vragen van de ChristenUnie al door voorgaande sprekers gesteld.   

 

Gedeputeerde Verbeek merkt op dat de cijfers over de verkeersgewonden niet worden 

bijgehouden, omdat er licht- en zwaargewonden zijn; er zijn geen eenduidige cijfers, waarmee 

de provincie iets zou kunnen. Wildaanrijdingen worden niet geregistreerd.  

De meest recente cijfers van het CBS zijn nog niet ontvangen. De dienst WVV stelt deze pas 

aan het eind van het jaar vast, zodat deze cijfers volgend jaar komen. Cijfers van voorgaande 

jaren kunnen desgewenst ter vergelijking nogmaals beschikbaar worden gesteld.  

Met betrekking tot de planning hoofdfietsroutenetwerk en de verhouding tussen de 

modaliteiten wegen, OV en fiets licht spreekster toe dat in het nieuwe Mobiliteitplan een 

nieuw hoofdfietsroutenetwerk is gedefinieerd. Dat netwerk is uitgebreider dan dat in het 

vorige Mobiliteitsplan. Er wordt thans gewerkt aan een veilige, vlotte en een betrouwbare 

hoofdfietsroutes. Dat gebeurt samen met de gemeenten. Een belangrijke reden waarom de 

20% nog niet is gerealiseerd, is omdat de provincie vanuit die samenwerking voor wat betreft 

bestemmingsplannen afhankelijk is van de gemeenten.  

Ten aanzien van de verhoging van de post beheer en onderhoud van de wegen licht spreekster 

toe dat bij iedere areaaluitbreiding een budget wordt opgenomen voor beheer en onderhoud. 

In dit geval gaat het om de N421 Houten – Bunnik waar sprake is van een areaaluitbreiding en 

derhalve extra budget is meegenomen voor beheer en onderhoud.   

De Loenerslootsebrug is in eigendom van RWS. Het College deelt de mening, dat hier sprake 

is van een knelpunt. Door het vorige College is dan ook al veel lobbywerk verricht richting 

RWS om te kijken of het knelpunt kan worden aangepakt door middel van een cofinanciering. 

Het project betrof de vernieuwing van de brug. De discussie om een tweede brug aan te 

leggen loopt al heel lang; dat heeft met middelen te makken. Voor zover dat nog 

mogelijkheden biedt voor de toekomst zal het lobbywerk ter zake daarvan worden voortgezet.  

Zowel de accountants- als de controllerverklaring zijn beschikbaar; beide zijn in de 

subcommissie voor de Jaarrekening aan de orde geweest.  

De voorzitter voegt hieraan toe, dat de verklaringen ook op de site zullen komen te staan.  

 

Gedeputeerde Van den Berg deelt mede nader te zullen terugkomen op de vitaliteit van 

dorpen en kleine kernen bij het verder vormgeven van de ruimtelijke Structuurvisie. Met het 

verder vormgeven moet met name worden gedacht aan bereikbaarheid, maar het is breder 

hetgeen in dat kader nader zal worden geformuleerd. 

Met betrekking tot het maatschappelijk rendement met name als het gaat om de investeringen 

die worden gedaan via de EBU in economische trajecten merkt spreker op dat het een het 

ander niet uitsluit. Het doel van de EBU is juist om die projecten op te pakken, die een zeker 

maatschappelijk rendement hebben. Het maatschappelijk rendement is bv. het creëren van ca. 

330 arbeidsplaatsen, hetgeen in het afgelopen jaar is gedaan. Dat leidt ertoe dat mensen aan 

het werk zijn/komen. Ten aanzien van mensen met een wat grotere afstand tot de 

arbeidsmarkt is in het Coalitieakkoord opgenomen, dat het College daarvoor met name 
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aandacht wil vragen o.a. ook in het kader van de projecten die worden aangemeld bij het 

EBU. Dat wordt op dit moment niet afzonderlijk gemonitord. Er is wel sprake van een model, 

waarin kan worden aangegeven tot wat een investeringscapaciteit leidt in de zin van 

arbeidsplaatsen.  

Met betrekking tot Nul op de Meter worden op dit moment in een tempo convenanten 

afgesloten met gemeenten, woningcorporaties en bedrijfsleven. Het EBU heeft in dit kader bv. 

een project omarmd om twaalf product/marktcombinaties uit te rollen. Hierbij moet worden 

gedacht aan allerlei typen woningen (gestapelde, eengezinswoning, corporatiewoning) zowel 

bestaand als nieuwbouw om Nul op de Meter te realiseren. Het is een forse opgave. Overigens 

wordt dit uitgevoerd door installatiebedrijven, hetgeen derhalve veel werk oplevert voor 

MKB’ers en VMBOT’ers.  

Ten aanzien van de rest van de sociale huurwoningen zitten de woningcorporaties niet stil, 

zeker als het gaat om het revatiliseren van hun woningbestand. Er nog niet al te veel animo 

voor Nul op de Meter; dit heeft te maken met de investeringen en afschrijvingen daarvan. Er 

worden echter wel al projecten uitgevoerd zoals Hoogspringers.   

De heer Bosman informeert of het College in het kader van Nul op de Meter nog een taak 

voor de provincie ziet.   

Gedeputeerde Van den Berg antwoordt, dat voor de sociale woningbouw met name een taak 

wordt gezien voor de woningcorporaties. Als het om bestaansstedelijke vernieuwing en 

wonen gaat kan spreker zich voorstellen dat de provincie wat zou kunnen doen om die wat 

ingewikkelde projecten van de grond te krijgen bv. door middel van garantstelling of 

advisering.  

Er is een lijst van hinderlijke bedrijven die potentieel willen verplaatsen. De uitplaatsing is 

echter een ingewikkelde materie die niet per jaarschijf is in te plannen. Het vergt een lange 

adem. In de eerste plaats moet het desbetreffende bedrijf ook uitgeplaatst willen worden en 

moet de gemeente daarvoor een bestemmingsplan hebben; ten tweede heeft de provincie met 

een omgeving te maken die last heeft van dat bedrijf. Er moet bv. een 

woningbouwprogrammering omheen zitten; daar is sprake van lange doorlooptijden met 

waarborg- of bestemmingsplannen. Als aan voornoemde condities wordt voldaan, dan kan de 

provincie daaraan een bijdrage leveren. Ook die bijdrage is weer aan stringente voorwaarden 

verbonden w.o. staatssteun.   

Met betrekking tot de vraag over de Stichting Dutch Game Garden en de opmerking dat het 

MKB er bekaaid vanaf komt, licht spreker toe dat de stelregel van de EBU is dat € 1 

overheidsinvestering € 3 in de markt moet opleveren. Dutch Game Garden zit vooral in de 

Slim en Life Science. Dat zijn games die niet alleen voor de pleasure worden gemaakt maar 

ook voor simuleren, onderwijs en management. Op grond daarvan sluit spreker niet uit, dat 

het maken van die games niet geheel op het MKB niveau zit. Bij het uitrollen en het verkopen 

daarvan komt het MKB echter wel weer in zicht, maar spreker ziet daar niet direct een 

concrete 1 : 1 relatie mee. Wel is het zo dat in het kader van Technic Park het MKB meer 

betrokken gaat worden bij de productie- en maakindustrie. Voorts memoreert spreker dat het 

MKB nadrukkelijk is aangesloten op Nul op de Meter.  

Alle vormen van leegstand w.o. kantoren vallen onder de portefeuille van gedeputeerde Krol. 

Hierop zal zeker worden teruggekomen in het kader van de effecten op de ruimtelijke 

ordening, mede omdat er convenanten zijn afgesloten met partijen over de plancapaciteit in de 

bestemmingsplannen. Daarin zal het een en ander worden weggenomen op grond waarvan de 

vraag is of daarmee geen schaarste wordt gecreëerd m.a.w. of niet op een liberale markt wordt 

ingegrepen. 

Met betrekking tot de vraag wat dit betekent voor de concurrentiepositie merkt spreker op niet 

te verwachten dat de provincie de m2 prijzen van de Zuidas zal halen. Overigens zijn er vele 

factoren die bepalen of een bedrijf zich al da niet in de provincie Utrecht vestigt.   
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Ten aanzien van de herstructurering van bedrijven terreinen licht spreker toe dat op dit 

moment een vraagbehoefte onderzoek plaatsvindt. Verwacht wordt dat dit onderzoek voor de 

zomer kan worden afgerond. Die inventarisatie vormt een van de bouwsteunen voor de 

nieuwe PRS. Als het gaat om het omzetten van bedrijventerreinen wordt wel geconstateerd, 

dat de op afstand van de provincie geplaatste organisatie OMU moeite heeft om 

daadwerkelijk goede projecten van de grond te tillen; het is een lastige markt.   

De verdere uitvoering detailhandel valt onder de portefeuille van gedeputeerde Krol. De 

eerste onderzoeksresultaten van de detailhandelsanalyse hoopt het College nog voor de zomer 

aan de Staten te doen toekomen.   

 

Gedeputeerde Pennarts licht met betrekking tot de 89 spoedlocaties toe, dat de provincie geen 

invloed heeft op de snelheid van het saneren. Daarover heeft het Rijk convenanten afgesloten 

met bedrijven. De taak van de provincie is om te controleren dat al die locaties in beeld zijn 

en dat de sanering op een goede, deugdelijke manier wordt uitgevoerd.  

Ter zake van de geluidsbelasting door verkeer wordt onderschreven dat het aantal van 3180 

woningen een substantiële stijging betreft ten opzichte van eerdere aantallen. Dat is een 

gevolg van het feit, dat er met een andere meetmethode wordt gewerkt. Er wordt inmiddels 

samen met het Rijk gewerkt aan nieuw beleid om dat op te lossen. Op basis daarvan kan 

worden bekeken wat de provincie zou kunnen doen om het aantal weer zo snel mogelijk naar 

beneden te brengen. Spreekster komt hierop derhalve nader terug bij de commissie. 

In de vorige Statenperiode is een rapportage verstrekt over de Groen Gasgeven projecten. 

Daarin wordt wel degelijk aangetoond dat het aantal groen gas auto’s substantieel toeneemt. 

Spreekster onderschrijft echter, dat het in deze ook gaat ook om de vraag wat aan 

communicatie en gedragsveranderende activiteiten worden gedaan. Dat is iets dat samen met 

ondernemers ter hand kan worden genomen om te zorgen dat het rendement op de 

investeringen optimaal is.  

De heer Wagemans licht toe dat zijn achterliggende punt is, dat groen gas een van de 

alternatieven is in het kader van duurzame energie. De PvdA constateert dat op grond van de 

toename in het aantal elektrische auto’s het investeren in toepassingen van elektrische auto’s 

w.o. de 200 laadpalen een traject is dat blijkbaar wel snel tot ontwikkeling komt. De vraag is 

of de provincie op alle alternatieven moet blijven inzetten of dat daarin keuzes moeten 

worden gemaakt. 

Gedeputeerde Pennarts antwoordt dat die keuzes ook wel worden gemaakt. Het Groen 

Gasgeven project is in feite al afgerond; er zit echter nog een kleine vertraging in. Er wordt 

nog wel ingezet op de laadpalen in algemene zin, omdat het elektrische autogebruik toeneemt; 

naarmate de actieradius van dat vervoermiddel toeneemt, wordt het voor veel meer mensen 

interessant.   

Met betrekking tot de vraag  hoe effectief het groene gas nu is, antwoordt spreekster dat de 

provincie daar nog meer profijt van zou kunnen hebben als zij de tijd heeft om samen met de 

ondernemers die ermee bezig zijn nog meer te doen om mensen te bereiken en te overtuigen 

om een gedragsverandering in te zetten.  

Met betrekking tot de recreatieschappen memoreert spreekster dat er een aantal veranderingen 

gaande is; een aantal uittredingen en ontbindingen is aan de orde. De ca. € 2 mln die de 

provincie beschikbaar heeft voor recreatieschappen is niet aan bezuinigingen onderhevig. Wel 

is van belang hoe die middelen zo effectief en efficiënt mogelijk worden ingezet. Bij de 

Legakkers is een extra bedrag beschikbaar gekomen om daar een groot probleem op te lossen. 

Dat is een politieke keuze en is besloten bij het schrijven van het nieuwe Coalitieakkoord. Dat 

is feitelijk iets, dat niet in een risicoparagraaf kan worden opgenomen omdat het op dat 

moment altijd een keuze is of het al dan niet wordt gedaan.  
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Bij de provincie ligt de uitdaging hoe moet worden omgegaan met de recreatieschappen en 

ervoor kan worden gezorgd dat met de beschikbare middelen het maximale rendement wordt 

bereikt. Dat is een onderwerp waarover spreekster binnen afzienbare tijd met de commissie 

van gedachten wil wisselen.    

Het verheugt ook het College dat het aantal milieuklachten fors is gedaald. Het antwoord op 

de vraag, of hierbij ook de periode voor de instelling van de RUD is betrokken, moet 

spreekster schuldig blijven.  

Hetzelfde geldt voor de vraag over het geld dat de provincie aan de gemeente Utrechtse 

Heuvelrug beschikbaar heeft gesteld voor de aankoop van de woningen in Doorn/Acacialaan. 

Spreekster zegt toe dat deze vragen zullen worden meegenomen in het kader van de 

technische beantwoording.   

 

De heer Thonon informeert met betrekking tot de verkeersslachtoffers wat er zou moeten 

worden gedaan om die cijfers over zware- en lichtgewonden wel te krijgen, zodat daarop 

eventueel beleid kan worden gemaakt.   

Er is nog 20% van het hoofdfietsroutenetwerk niet gerealiseerd, omdat de 

bestemmingsplanwijzigingen bij de gemeenten niet doorkomen. In het vorig jaar aangenomen 

Mobiliteitsplan staat dat bij provinciale wegaanpassingen met inpassingplannen zal worden 

gewerkt. Geïnformeerd wordt of dat geen mogelijkheid is om in deze te gaan toepassen, zodat 

de provincie het in eigen hand heeft en daarmee de gemeenten ontlast. 

 

Gedeputeerde Verbeek bevestigt dat de mogelijkheid van een inpassingplan aanwezig is. In 

eerste instantie wordt geprobeerd het in samenwerking met gemeenten op te lossen. Als er 

echter een provinciaal belang is gediend, kan het in sommige gevallen wenselijk zijn om 

inderdaad gebruik te maken van een inpassingplan. In de komende periode zal dit in de 

gesprekken met gemeenten worden bekeken.    

Cijfers over verkeersgewonden worden niet bijgehouden. De vraag is wat dat cijfers zouden 

toevoegen op het moment dat een knelpunt al duidelijk is bij de provincie. Spreekster zegt 

echter toe dit nog te zullen nagaan en ervoor te zorgen dat de vraag bij de technische 

beantwoording wordt meegenomen.   

 

De voorzitter rondt de bespreking over dit onderwerp af met de conclusie, dat nader op de 

Jaarrekening 2014 zal worden teruggekomen in de PS-vergadering.      

 

8. Statenvoorstel Kadernota 2015 

De heer Van Kranenburg deelt mede dat de ChristenUnie met belangstelling kennis heeft 

genomen van de, wel op een laat moment, ontvangen Kadernota. Op de Kadernota zal nader 

worden teruggekomen in de PS-vergadering.   

 

De heer Jansen memoreert dat in de Kadernota wordt gesproken over de fusieverkenningen 

tussen Huizen, Blaricum, Eemnes en Laren. Geïnformeerd wordt naar de actuele 

ontwikkelingen. Het CDA heeft vernomen, dat Eemnes graag bij Utrecht wil blijven. 

Geïnformeerd wordt of het College Eemnes ook graag bij de provincie Utrecht wil houden.  

Aan de gemeente Utrechtse Heuvelrug is € 900.000 renteloos geleend ten behoeve van de 

aankoop van de woningen in Doorn/Acacialaan; voorts wordt afgezien van interne 

renteverrekening. Geïnformeerd wordt of dit op financiële risico’s stuit, omdat het lijkt dat de 

provincie hiermee een soort gift doet.  

De heer Joustra wijst erop, dat nagenoeg Statenbreed met deze regeling is ingestemd. Op 

grond daarvan wordt geïnformeerd naar het doel van deze vraag.  
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De heer Jansen licht toe, dat in eerdere stukken alleen sprake was van een renteloze lening. 

Thans wordt daarbij specifiek melding gemaakt van het feit, dat er ook wordt afgezien van 

interne verrekening.   

 

De heer Essousi deelt mede dat de PvdA heeft kennisgenomen van de Kadernota en hierop 

nader terugkomt in de commissie BEM.  

 

De heer Thonon vestigt de aandacht op de Externe Veiligheid (blz. 23). Aangegeven wordt 

dat de Rijksbijdrage voor de uitvoering van het Provinciaal Uitvoeringsprogramma Externe 

Veiligheid  (PUEV) onvoldoende is en daarom jaarlijks wordt aangevuld met middelen uit de 

reserve PUEV. Die reserve is echter ook eindig. Geïnformeerd wordt wat het College gaat 

doen als de reserves op zijn. Voorts is de vraag of het College nog in gesprek gaat met het 

Rijk over een aanvullende bijdrage.   

 

Mevrouw Hoek vestigt de aandacht op de Motorrijtuigenbelasting (blz. 6). Aangegeven wordt 

dat de opbrengst van de opcenten voorzichtig zijn geraamd en in beginsel minder zijn dan 

gedacht, maar dat dit wordt bijgesteld vanwege het gevolg dat de zeer zuinige auto’s nu belast 

worden. Geïnformeerd wordt of het extra belasten van de zeer zuinige auto’s een besluit is 

vanuit het Rijk of de provincie.  

De heer Van Essen merkt op dat hij de aanslag via de Belastingdienst heeft ontvangen en 

derhalve vermoedt, dat de provincie daarover niets te zeggen heeft. 

De heer el Yassinie bevestigt dat het Rijk hierover gaat. Het Rijk komt in deze nog dit jaar of 

volgend jaar met een Autobrief II.  

 

De heer Bosman deelt mede, dat de SP nader terugkomt op de Kadernota in de commissie 

BEM. 

 

Gedeputeerde Verbeek merkt op, dat de vraag over de energiezuinige auto’s al is beantwoord; 

de provincie gaat daar niet over.  

Spreekster bevestigt, dat over de lening aan de gemeente Utrechtse Heuvelrug een 

Statenvoorstel is aangenomen. Het antwoord op de vraag met betrekking tot het afzien van de 

interne verrekening moet spreekster schuldig blijven. Daarop zal nader worden teruggekomen 

in het kader van de technische beantwoording.   

 

Gedeputeerde Pennarts zet uiteen, dat het College het gesprek met het Rijk zal blijven voeren 

over een aanvulling van de Rijksbijdrage voor de PUEV. Als het echt onvoldoende blijkt dan 

zal de provincie politiek gezien een alternatief moeten afwegen en zal het College zich bij de 

Staten melden.   

In Noord-Holland zijn in het Gooi wat bewegingen geweest en zeer recent ook wat resultaten 

geboekt. De combinatie Blaricum, Eemnes, Laren en Huizen is genoemd. Met name Eemnes 

is daarin niet zo geïnteresseerd en voelt zich daarin gesteund door de provincie Utrecht. De 

provincie heeft bij Noord-Holland nl. kenbaar gemaakt dat de provincie Utrecht Eemnes 

graag wil houden. Het standpunt van Eemnes is en blijft derhalve helder.   

 

De heer el Yassini memoreert dat het Programma Externe Veiligheid op 13 april jl. in de 

commissie is besproken en vervolgens in de PS-vergadering is vastgesteld. Indien het Rijk 

toch een aanvullende bijdrage verstrekt, is de vraag of dit ook als zodanig in de Begroting 

wordt gewijzigd.  
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Gedeputeerde Pennarts antwoordt dat dit een optimistische inschatting is; zij hoopt dat de 

provincie dit succes zal kunnen inboeken, maar zij ziet dit op korte termijn niet gebeuren. Als 

het Rijk zijn verantwoordelijkheid in deze neemt, zal erop worden toegezien dat dit 

procedureel goed in de Begroting wordt verwerkt en zal de commissie hiervan uiteraard op de 

hoogte worden gesteld.   

 

De voorzitter rondt de bespreking over dit onderwerp af met de conclusie dat op de Kadernota 

nader zal worden teruggekomen in de PS-vergadering.      

 

9. Statenvoorstel Beter Benutten 

Mevrouw d’Hondt deelt mede dat het de PvdA verheugt dat het project wordt voortgezet. Het 

is een goede zaak om mensen zo niet uit de auto dan toch wel uit de file te krijgen. Er zijn 

mooie resultaten geboekt met het eerste programma op grond waarvan het goed is, dat het een 

vervolg krijgt. De PvdA is ook blij met de participatie van het bedrijfsleven hierin. 

De effectiviteit van het programma lijkt de PvdA derhalve in orde. Dat neemt echter niet weg, 

dat ook moet worden gekeken naar de efficiëntie van de bestede middelen bv. de financiële 

prikkels voor het spitsmijden. Voorgesteld wordt vervolg te geven aan het spitsmijden 

Galecopperbrug. Het project is kennelijk tot nu toe niet zo succesvol geweest, dat het nu niet 

meer nodig is. De vraag is waarom er dan een vervolg aan moet worden gegeven. Of sluiten 

mensen als ze geen financiële compensatie meer krijgen voor het nemen van een andere route 

of vervoersmiddel weer achteraan in de file aan? In deze wordt ingezet op een nieuwe groep 

spitsmijders. De PvdA vraagt zich af hoe dit in zijn werk gaat in de zin van hoe een nieuwe 

groep wordt gevonden. De vraag is of in de eerste periode niet al iedere automobilist, die 

ervoor in aanmerking komt, is aangeschreven. Geïnformeerd wordt of de beloning wellicht  

wordt verhoogd om eerdere twijfelaars alsnog over de streep te trekken.  

Geconstateerd wordt dat het bedrijfsleven hierin niet participeert, terwijl het bedrijfsleven er 

in de visie de PvdA toch ook baat bij heeft dat haar werknemers snel en veilig op hun werk 

komen. Geïnformeerd wordt waarom in de kostenverdeling niet aan het bedrijfsleven wordt 

gedacht. 

Het bedrijfsleven investeert in de U15 wel veel in het kennis uitwisselen met elkaar. De vraag 

is of die kennisuitwisseling en de eigen projecten wel € 6 mln. moeten kosten en of dit niet 

goedkoper kan.  

De PvdA begrijpt niets van de innovatieve benadering spitsmijden. In dat kader was de PvdA 

blij met de beantwoording van de technische vragen van de ChristenUnie. 

Er staat nl. een overheid die durft los te laten, ruimte geeft en verbindt. In het partnership 

deelt overheid kennis en biedt assets aan. De markt zorgt voor de versnelling. De PvdA ziet 

hier de assests heel versneld het provinciehuis verlaten zonder dat duidelijk is waaraan de € 

1,5 mln. wordt uitgegeven. Verzocht wordt om een nadere toelichting. De overheid kan 

sturend zijn in het aantal projecten om dit soort bewegingen te verbeteren, maar dan moet wel 

worden aangegeven waarop zij precies wil sturen en niet zomaar de vrije hand worden 

gegeven aan het bedrijfsleven en daar € 1,5 mln. voor beschikbaar stellen. .. 

Het verheugt de PvdA dat er vanuit de provincie fors wordt ingezet op met name innovatieve 

transportsystemen (ITS), omdat slimmere auto’s zorgen voor betere doorstroming zonder dat 

daarbij de verkeersveiligheid in het geding komt. Als nu ook nog wordt geïnvesteerd in 

schone auto’s dan is bijvoorbeeld de uitbreiding van de A27 wellicht niet meer nodig op 

termijn.  

 

De heer Boswijk deelt mede dat het CDA zich aansluit bij het betoog van de PvdA.  

In aanvulling daarop wordt geïnformeerd hoe de provincie de U15 en het spitsmijden 

controleert. In het verleden is ook al sprake geweest van een dergelijk project t.w. 
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Tijdsordening. Het doel was 3000 ritten buiten de spits te krijgen; het zijn uiteindelijk 17 

ritten geworden en het heeft € 156.000 gekost. De vraag is hoe de controle nu is in 

vergelijking met 3 – 4 jaar geleden. 

 

Mevrouw Keller deelt mede, dat de PvdD zich aansluit bij het betoog van de PvdA. 

In aanvulling daarop wordt de aandacht gevestigd op de Publiekstrekkers en Evenementen, 

waarvoor € 250.000 wordt uitgetrokken. De provincie Utrecht houdt om allerlei verschillende 

argumenten van grote evenementen. Het streven is de data rond publiekstrekkers en 

evenementen te integreren, waardoor het aantal mensen geleidelijk wordt verdeeld. In het 

kader van de Grand Départ volgende maand, hetgeen de provincie Utrecht € 285.000 gaat 

kosten, wordt geïnformeerd of er een plan komt hoe die data worden geïntegreerd en hoe de 

verkeersstromen en bezoekers goed terecht komen zonder dat het al teveel geld gaat kosten. 

 

De heer Joustra deelt mede dat de VVD voorstander is van het verkorten van files en spreekt 

de hoop uit, dat dit programma daarin een grote rol zal spelen.  

Namens de VVD plaatst spreker de volgende vragen en opmerkingen. 

Het doel van Beter Benuten Vervolg is om de komende jaren de reistijd op de grootste 

knelpunten met minimaal 10% te verbeteren. Dat is ambitieus. Geïnformeerd wordt hoe dit 

wordt gemeten.  

Voorts wordt geïnformeerd naar het resultaat van de gedragsbeïnvloeding tot nu toe. In dat 

kader sluit de VVD zich aan bij de vraag van de PvdA ter zake van de Galecopperbrug.  

Met betrekking tot de marketing wordt gevraagd naar een omrekening in dru’s.   

Voor de VVD is niet duidelijk of de Tour de France nu een belangrijke gebeurtenis, een 

publiekstrekker of een evenement is en of dit programma daaraan een bijdrage levert.   

 

De heer Van Kranenburg merkt op dat de ChristenUnie de Grand Départ niets vindt, terzijde 

mede vanwege het feit dat het ook nog eens op zondag plaatsvindt.   

Spreker memoreert dat de ChristenUnie een aantal technische vragen heeft gesteld; die zijn 

inmiddels beantwoord, waarvoor spreker zijn waardering uitspreekt.  

In het project Slimme Kruisingen wordt een aantal data bij elkaar gehaald om te kijken of op 

een verstandige manier kan worden omgegaan met verkeersstromen. Op zich kan de 

ChristenUnie zich daarin vinden, maar er wordt voor gepleit daarbij de burgers te betrekken. 

In de visie van de ChristenUnie zouden daarmee twee doelen kunnen worden gediend. In de 

eerste plaats kunnen de data, die de burgers belangrijk vinden, door de beleidsmakers van de 

provincie worden gebruikt. In de tweede plaats worden de burgers hiermee bij het provinciaal 

bestuur betrokken. De ChristenUnie komt daar nader op terug op 5/6 juni a.s.  

De ChristenUnie is van mening, dat er een goed voorstel voorligt. Het gaat echter om veel 

geld. In de beantwoording op de technische vragen staat dat de Staten twee keer per jaar een 

voortgangrapportage zullen ontvangen. Geïnformeerd wordt of dit klopt, omdat dit niet als 

zodanig in het voorliggende voorstel staat.   

 

Mevrouw Hoek vestigt de aandacht op de scholenaanpak. Dit project richt zich op het 

doorbreken van de keten ‘huis–school–werk’ met de auto. Geïnformeerd wordt waarom er 

niet meer aandacht wordt gegeven aan de kleinere gemeenten, vooral in de buitengebieden, in 

de zin dat het OV beter wordt aangepast op de schooltijden.   

 

De heer Van den Dikkenberg merkt op dat al veel is gevraagd. Wat de SGP betreft mag 

hiermee snel aan de slag worden gegaan. In de visie van de SGP schept het ook veiligheid op 

de wegen als de verkeersdrukte afneemt.  

Voorts verdient de ChristenUnie bijval van de SGP voor het standpunt over de Grand Départ.  
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 De heer Thonon deelt mede dat D66 zich aansluit bij het standpunt van de ChristenUnie over 

het betrekken van inwoners bij beleid. Om daaraan invulling te kunnen geven hebben de 

Staten unaniem gevraagd om de Code maatschappelijke participatie.  

Voorts plaatst spreker de volgende vragen. 

- Geïnformeerd wordt hoe gemeenten worden betrokken bij het opstellen van deze 

agenda voor Beter Benutten.  

- Op Verkeersnet trof D66 de volgende kwalificatie van de Algemene Rekenkamer en 

de Zuidelijke Rekenkamer over Beter Bentutten aan:”Het is lastig om vast te stellen in 

welke mate het programma Beter Benutten zijn doel bereikt. Bovendien bevat het 

programma veel maatregelen, die toch ook al op de rails stonden; veel projecten zijn 

vertraagd; de informatievoorziening deugt niet en bijsturen is in de praktijk 

ondoenlijk. De Algemene Rekenkamer en de Zuidelijke Rekenkamer deden onderzoek 

naar de resultaten van het programma Beter Benutten en komen tot de conclusie dat 

nauwelijks is vast te stellen in hoeverre het programma kosteneffectieve zoden aan de 

dijk zet.”  

Dat gaat vooral over projecten in zuidelijk Nederland.  Geïnformeerd wordt hoe het 

College gaat voorkomen dat de Randstedelijke Rekenkamer over twee jaar ook 

dergelijke uitspraken moet gaan doen.  

 

De heer Van Essen deelt mede, dat GroenLinks het voorliggende voorstel een uitgebalanceerd 

pakket acht. Er worden veel investeringen in fiets geconstateerd evenals in OV-knooppunten, 

hetgeen zeker in een dichtstedelijke regio zoals de provincie Utrecht hard nodig en goed is. 

Voorts spreekt het GroenLinks zeer aan dat er projecten tussen zitten zoals Pak het Moment, 

dat juist probeert de vervoerswijze keuze te beïnvloeden op het moment dat mensen daar 

gevoelig voor zijn.   

Beter Benutten is van oudsher sterk gericht op filereductie en verbetering van doorstroming. 

In de visie van GroenLinks dient dat altijd in samenhang te worden bekeken met andere 

maatschappelijke doelen met name met het verminderen van milieueffecten (CO2 emissie, 

luchtvervuiling, geluid, verbeteren van energie efficiency van vervoer) maar ook met 

verkeerveiligheid. Het is GroenLinks wat waard om bij Beter Benutten die andere doelen iets 

integraler mee te nemen en daar nadrukkelijker op te monitoren. Geïnformeerd wordt in 

hoeverre dat mogelijk is en of dit pakket aan die andere doelen tegemoet komt of daaraan 

bijdraagt. 

Voorts wordt geïnformeerd hoe de lijst met projecten tot stand is gekomen en wat de link is 

met het programma VERDER waarvan de commissie in een eerdere vergadering een 

projectenlijst heeft ontvangen. Daarbij kwam ter sprake dat daarvoor op dit moment niet 

voldoende financiering is in de zin, dat er meer projecten zijn dan beschikbare middelen.  De 

vraag is of er enige synergie mogelijk is met Beter Benutten. Het zijn weliswaar verschillende 

programma’s maar indien wordt gekeken naar de aard van de projecten kan GroenLinks zich 

ten aanzien van een aantal projecten voorstellen dat ze zowel binnen VERDER als Beter 

Benutten zouden kunnen worden uitgevoerd.  

 

Gedeputeerde Verbeek merkt op dat Beter Benutten een belangrijk en mooi programma is.  

Met betrekking tot de Slimme Kruisingen licht spreekster in aanvulling op de technische 

beantwoording toe, dat er alleen maar deelnemers worden beloond die niet eerder hebben 

deelgenomen aan het programma Galecop. Het gaat om duurzame gedragsverandering. 

Het is niet zo dat er alleen maar gegevens van de automobilist zelf wordt gevraagd, maar ook 

uit de apparatuur van de auto en het navigatiesysteem. Dat is een technisch verhaal, waarvoor 

verwezen wordt naar de technische beantwoording.   
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In de U15 gaat het niet alleen om delen van kennis, maar ook om het uitvoeren van acties met 

elkaar. Daarbij wordt altijd eerst gezamenlijk bekeken wat mogelijke oplossingen zijn bv. 

mobiliteitsmanagement. 

Bij het project Tijdsordening konden individuele bedrijven daarvoor middelen krijgen. Dat is 

losgelaten. Het is nu zo, dat de U15 als geheel geld krijgt en de deelnemers daaraan 

gezamenlijk verantwoordelijk zijn voor het resultaat. Het is ook geld, dat vanuit het Rijk 

overkomt. 

Per oplossing wordt aan de hand van een business case gekeken of er geld naartoe gaat. Het 

geld wordt pas uitgegeven als er goede oplossingen zijn die voldoen aan de in het programma 

gestelde voorwaarden.  

Bij de Publiekstrekkers is het doel om aan de voorkant slimme oplossingen met elkaar te 

bereiken in de zin of er andere manieren zijn om gebruik te maken van en OV en van de fiets. 

Dat betreft niet het bedrag van € 285.000 waaraan wordt gerefereerd; dat was een concessie 

waar vanaf moet worden geweken. Overigens moet daarbij ook met name worden gedacht aan 

integratie van allerlei data; welke evenementen spelen wanneer zodat met elkaar een betere 

voorbereiding wordt bereikt op grote evenementen.  

Met betrekking tot het verbeteren van de reistijd tussen de knelpunten licht spreekster toe dat 

de snelheidsgegevens tussen twee wegvakken, waar de knelpunten zich voordoen, worden 

gemeten. Dat wordt gebaseerd op de HERE data. Binnenkort komen er vanuit Beter Benutten 

I meer gegevens beschikbaar over de effecten van de maatregelen.  

Ten aanzien van de efficiency, de effectiviteit van de maatregelen en met name de kosteninzet 

heeft het Rijk een speciaal monitoring evaluatie programma opgesteld; daarnaast stelt het Rijk 

voorwaarden. Overigens blijft het altijd moeilijk om het gedrag van de mensen te meten, maar 

op basis van voornoemd evaluatie programma en de voorwaarden die door het Rijk worden 

gesteld zal de provincie blijven monitoren; twee keer per jaar zal er een voortgangsrapportage 

aan de commissie worden aangeboden.   

Er wordt inderdaad geld aan marketing uitgegeven. Daarbij moet met name worden gedacht 

aan een gewenning aan een wijziging of nieuwe buslijn. Het geld wordt derhalve met name 

uitgegeven aan een gedoceerde communicatie ten behoeve van het goed functioneren van een 

gewijzigde- of nieuwe buslijn. Er wordt prudent mee omgegaan, maar om een product goed te 

laten werken is af en toe wat marketing nodig om mensen er ook aan te kunnen laten wennen.  

De Tour zit er niet in, omdat dit een uniek evenement is voor de TOP regio waarin de 

provincie Utrecht zich bevindt. De maatregelen zijn in samenwerking met alle partners, 

gemeenten maar ook bedrijven, ontwikkeld. Er is geen verbinding met het VERDER project, 

omdat het niet door het Rijk binnen het programma Beter Benutten wordt toegestaan.  

Wel is het zo dat, indien CO2 en maatschappelijke bijvangst kan worden gemeten, dit 

uiteraard binnen het programma zal worden gedaan.   

De vraag met betrekking tot de Slimme Kruisingen en hoe de gebruikers beter worden 

betrokken is feitelijk een bredere vraag dan alleen maar mobiliteit. Bij ITS is het de bedoeling 

om zowel informatie te brengen als te halen bij de gebruiker.  

Het doel van het programma scholenaanpak is juist een bewustwording om in het geval van 

een kleine afstand tussen huis – school vaker de fiets te pakken in plaats van de auto. Bij 

grotere afstanden is er minder potentie voor die overstap op grond waarvan dat minder in het 

voorliggende programma zal voorkomen.   

Gemeenten m.n. Utrecht, Amersfoort en Nieuwegein waar de knelpunten zich voornamelijk 

voordoen participeren in de Stuurgroep. Daar waar een programma een gemeente raakt, zal de 

uitwerking van het programma uiteraard in samenwerking met die gemeente worden 

opgepakt.   
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De heer Van Essen memoreert dat aangegeven wordt dat er gemonitord wordt op de 

milieueffecten van Beter Benutten projecten. Dat is achteraf om te kijken wat er is bereikt. 

GroenLinks pleit ervoor de milieueffecten al mee te wegen in de vormgeving van de 

projecten.  

   

De heer Thonon merkt op dat het D66 verheugt dat halfjaarlijks een voortgangsrapportage 

wordt verstrekt,  zodat eventueel kan worden bijgestuurd of zaken kunnen worden 

meegegeven aan het College. 

Het verheugt spreker eveneens te horen dat er een monitoring en evaluatieprogramma is. 

Geïnformeerd wordt of het College bij machte is bij te sturen als uit onderzoek of gesprekken 

met inwoners/gebruikers van die weg blijkt dat een maatregel te weinig zoden aan de dijk zet 

zodat het geld eventueel naar andere maatregelen kan worden verschoven.  

 

De heer Joustra informeert of de HERE data van RWS openbaar zijn.   

 

Gedeputeerde Verbeek zet uiteen dat de CO2 en de bijvangst wordt gemeten, maar dat het 

Ministerie zich hierop niet richt en het derhalve in het proces ook minder aandacht heeft in de 

zin dat er geen directe maatregelen aan verbonden zijn. Die zouden uit andere programma’s 

moeten komen. Een voordeel van het programma is wel, dat de effecten kunnen worden 

gemeten. Die worden niet alleen achteraf maar gaandeweg het programma gemeten.  

Spreekster is functioneel voorzitter van de Stuurgroep. Daar worden de diverse projecten 

besproken en kan de sturing plaatsvinden. Op basis van de rapportage wordt dit ook gedaan. 

De mogelijkheid van bijsturen is derhalve aanwezig en daarvan wordt ook desgewenst 

gebruik van gemaakt.  

De HERE data zijn niet openbaar. 

Bekeken zal worden op welke wijze in de voortgangsrapportage aandacht kan worden besteed 

aan de efficiency en de effectiviteit om te kunne meten of de reistijd op de grootste 

knelpunten met minimaal 10% verbeteren.  

 

De voorzitter rondt de bespreking over dit onderwerp af met de conclusie, dat het 

voorliggende voorstel met de titel klein debat naar de PS-vergadering kan.     

 

10. Memo gedeputeerde De Vries over ontgassing door binnenvaartschepen 

De voorzitter memoreert, dat dit onderwerp is geagendeerd op verzoek van de SP en 

GroenLinks. 

 

De heer Bosman zet uiteen dat er Europese regelgeving komt over het varend ontgassen, maar 

op z’n vroegst eind 2017. Ontgassen kan op de wal zonder dampen naar de buitenlucht te 

laten ontsnappen. Benzeendampen en benzeenhoudende dampen veroorzaken stank en zijn 

zeer ongezond, kankerverwekkend. Zuid-Holland en Noord-Brabant hebben dan ook door 

wijziging van de Provinciale Milieuverordening een ontgassingverbod voor benzeen per 1 

januari 2015 en voor benzeenhoudende stoffen per 1 januari 2016. De SP spreekt waardering 

uit voor de VVD en GroenLinks, die zich hiervoor in deze provincies zeer hebben ingezet. 

Door het in het voorliggende memo genoemde waterbedeffect zullen de binnenvaartschepen, 

die naar het Duitse achterland varen, voor ontgassing kunnen uitwijken naar de provincie 

Utrecht. 

Het IPO ziet weinig in een Green Deal, omdat ontgassen zich niet zou lenen voor een 

vrijwillige aanpak.   

De SP verzoekt het College met klem om meer te doen dan zich achter een vrijwillige 

regeling te scharen, waarvan van tevoren niet bekend is of die al dan niet wordt opgevolgd. 
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Uit informatie blijkt dat de binnenvaart zelf ook positief staat tegenover een dergelijke 

wijziging. 

Nationale regelgeving komt voorlopig niet dus is de vraag of het niet veel slimmer en 

rationeler zou zijn het voorbeeld van Zuid-Holland en Noord-Brabant op te volgen en de 

Utrechtse Provinciale Milieuverordening aan te passen, zodat er niet meer varend ontgast mag 

worden in ieder geval voor benzeen en benzeenhoudende stoffen. 

 

De heer Van Essen merkt op dat GroenLinks het voorliggende memo ter bespreking heeft 

aangedragen, omdat zij enkele kanttekeningen heeft bij de argumenten die in het memo 

worden aangevoerd om in de provincie Utrecht niet in te zetten op verdere maatregelen. 

Door de SP is de situatie al geschetst. Er zijn al twee provincie die een ontgassingverbod voor 

benzeen hebben ingesteld t.w. Zuid-Holland en Noord-Brabant. Van belang is om hierbij te 

vermelden dat het verbod per 1 januari 2016 wordt uitgebreid van alleen benzeen naar alle 

benzeenhoudende stoffen. Dat is een forse uitbreiding van het bestaande verbod.  

Het College noemt in het voorliggende memo drie redenen om iets dergelijks niet te gaan 

doen: 

1. waterbedeffect; 

2. handhaafbaarheid; 

3. de provincie gaat er niet over. 

Het waterbedeffect is in de visie van GroenLinks juist een argument om wel iets te doen als 

provincie. Het is inderdaad te verwachten, dat dit soort waterbedeffecten op zullen treden. 

Met het bestaande verbod in Zuid-Holland en Noord-Brabant voor varend ontgassen en de 

uitbreiding daarvan is te verwachten, dat die ontgassing zich vanuit die provincies richting 

Utrecht zou kunnen verplaatsen. GroenLinks heeft begrepen dat dit risico met name reëel is 

als het gaat om benzeenhoudende stoffen; voor benzeen zelf is dat risico wat meer richting 

Zeeland aanwezig.  

Met betrekking tot de handhaafbaarheid is GroenLinks te rade gegaan bij ambtenaren in 

Zuid-Holland. Er is een methode bedacht met zgn. E-noses, apparaten waarmee verhoogde 

concentraties van bepaalde stoffen in de lucht kunnen worden waargenomen. Met behulp van 

de E-noses en een register waarin alle vaarten van binnenvaartschepen worden bijgehouden, 

inclusief gegevens over de lading, is het  verbod goed te handhaven. Voornoemde methode 

wordt momenteel uitgetest. In de visie van GroenLinks zou Utrecht daar dankbaar gebruik 

van kunnen gaan maken, zodra dit is uitgetest.  

GroenLinks heeft begrepen dat de juridische kant wat minder eenduidig is dan in het 

voorliggende memo is verwoord. Er is niet echt jurisprudentie over de vraag of een 

provinciaal verbod nu al dan niet zou kunnen. Wat wel opvalt is dat RWS heel hulpvaardig is 

bij het handhaven in de provincies waar het verbod nu al van kracht is. In de praktijk leidt het 

in ieder geval op dit moment niet tot problemen. De verwachting is dat als Utrecht daarin mee 

zou gaan het wel degelijk zijn uitstraling zou hebben op andere provincies.   

Wat GroenLinks betreft veel argumenten om hier toch iets voortvarender mee aan de slag te 

gaan, hetgeen aan het College wordt verzocht. 

 

De heer el Yassini deelt mede dat de VVD zich aansluit bij het betoog van de SP en 

GroenLinks. In de vorige Statenperiode heeft de VVD het College hierover al vragen gesteld 

De VVD is voorstander van het aanpakken van het varend ontgassen.  

Spreker memoreert dat de E-nose al een keer succesvol is ingezet in de provincie Utrecht nl. 

bij de stankoverlast in Bunschoten-Spakenburg. Met de E-nose werd direct duidelijkheid 

verkregen over de uitstoot. Dat heeft ertoe geleid dat de stankoverlast zoveel mogelijk kon 

worden beperkt en het aantal klachten thans sterk is gereduceerd.  
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Geïnformeerd wordt of het College in deze nog een landelijk verbod ziet komen of dat dit pas 

gebeurt als de Europese regels op z’n vroegst eind 2017 van kracht worden. Indien het laatste 

het geval is, kan de VVD zich voorstellen dat bekeken wordt wat de provincie hierin zelf kan 

doen.    

 

Mevrouw Keller deelt mede, dat de PvdD zich aansluit bij het betoog van de SP en 

GroenLinks.  

 

De heer Ubaghs deelt mede dat,  indien de provincie ervoor kiest om al dan niet in IPO 

verband tot eigen regelgeving te komen, de PVV ervoor pleit dit landelijk te doen en niet via 

de Provinciale Verordening.  

Voorts adviseert de PVV niet verder te gaan dan de regelgeving, die nu door de zes Europese 

lidstaten wordt opgetuigd. Van belang wordt geacht dat aansluiting wordt gevonden om het 

bedrijfsleven mee te krijgen bij die internationale regelgeving.  

 

De heer Boswijk deelt mede dat het CDA zich aansluit bij de vragen van voorgaande 

sprekers.  

 

De heer Wagemans deelt mede dat de PvdA zich aansluit bij voorgaande sprekers. 

In aanvulling daarop wordt opgemerkt, dat de maatregelen in Zuid-Holland en Noord-Brabant 

gebaseerd zijn op een convenant dat gezamenlijk met het Ministerie van E&M is 

overeengekomen. Dat convenant bevat niet alleen verbodsmaatregelen, maar ook een pakket 

dat de scheepvaart ondersteunt bij het nakomen van deze maatregelen. 

De PvdA staat op het standpunt dat die twee componenten met elkaar in samenhang moeten 

worden gebracht, omdat de scheepvaart belang heeft bij mogelijkheden om te ontgassen. 

Indien dat niet het geval is wordt de aantrekkelijkheid van de binnenscheepvaart beperkt en 

daarmee ruimte gegeven aan allerlei andere verbindingen. Dat moet worden voorkomen, 

omdat in dat geval het paard achter de wagen wordt gespannen.  

De PvdA is er derhalve voorstander van dat het verbod wordt geïntensiveerd, mits dit wordt 

bekeken vanuit het bredere perspectief. 

De PvdA is van mening dat dit wel degelijk kan vanuit de provinciale insteek. Zuid-Holland 

en Noord-Brabant hebben dit namelijk gedaan vanwege de daar aan de orde zijnde intensiteit 

van de scheepvaart. Over de Lekverbinding vindt veel scheepvaart plaats. Op grond daarvan 

is er alle reden voor Utrecht om als landelijk verbindingscentrum hierin voor de scheepvaart 

ook een actievere rol te spelen.   

 

Mevrouw Schneiders deelt mede dat D66 zich aansluit bij het betoog van GroenLinks en bij 

het betoog van de PVV als het gaat om de vraag over de internationale regelgeving. D66 

vraagt zich af of dit ook niet een vraag is om in Europees verband te bespreken. Over 

waterbedeffecten gesproken; als de sluizen worden dichtgegooid dan verschuift de 

problematiek naar een andere plek, hetgeen gevolgen heeft voor Utrecht. Wellicht wat 

ambitieus maar D66 is benieuwd hoe het College hier tegenaan kijkt. 

 

De heer Van den Dikkenberg deelt mede, dat de SGP contact heeft gehad met de 

Schippersvereniging BLN. BLN heeft aangegeven juist behoefte te hebben aan uniforme 

regelgeving op de wateren en ziet derhalve graag tegemoet dat het eerdergenoemde verbod op 

varend ontgassen ook van toepassing wordt voor de provincie Utrecht. Daarbij werd 

aangegeven dat er dan wel voldoende ketelligplaatsen moeten zijn. Geïnformeerd wordt waar 

mogelijkheden worden gezien om die zgn. ketelligplaatsen vorm te geven, zodat de schippers 

daarin worden gefaciliteerd.  
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Mevrouw Hoek hecht er in de eerste plaats aan op te merken dat het 50PLUS is geweest die 

ca drie jaar geleden aandacht heeft gevraagd voor de problematiek van het varend ontgassen. 

Dat kwam voort uit de vragen die 50PLUS kreeg van de bewoners van Nigtevecht die er veel 

last van hebben, omdat daar veel wordt ontgast.   

Voor wat betreft de inhoud sluit 50PLUS zich aan bij de vragen van voorgaande sprekers. 

Het voorliggende memo eindigt met de mededeling, dat de VNPI en de VNCI hun leden 

hebben opgeroepen vrijwillig het ontgassen van benzeen te staken. 50PLUS heeft daar moeite 

mee. Voor diegenen die varend ontgassen moet inmiddels bekend zijn, dat dit niet moet 

gebeuren in gebieden waar dit niet hoort. 50PLUS pleit voor een verbod en dat de provincie 

Utrecht zich inspant om te bewerkstelligen dat op die plekken wordt ontgast waar de 

faciliteiten aanwezig zijn zoals in de havens van Rotterdam en Amsterdam.  

 

Gedeputeerde Pennarts begrijpt dat de commissie ervoor pleit het voorliggende memo door te 

ontwikkelen tot een wat daadkrachtiger beleid dan nu het geval is. Spreekster heeft hiervoor 

begrip, omdat het niet alleen om benzeen maar eveneens om benzeenhoudende stoffen gaat. 

Dan gaat het ook om andere vaarroutes/wegen, waardoor het waterbedeffect in de provincie 

Utrecht echt voelbaar is. Spreekster heeft het advies om het gesprek in dialoog met de 

scheepvaart te voeren genoteerd, alsmede het pleidooi om te bewerkstelligen dat er een plek 

komt waar wel zou kunnen worden ontgast.  Zij kan zich voorstellen dat het eveneens 

verstandig is om de aanliggende provincies Noord-Holland en Gelderland hierbij te betrekken 

waar het waterbedeffect zich verder vertaalt. Met elkaar zou moeten worden gekomen tot een 

aanpak. 

Spreekster stelt een korte monitoring van het probleem voor, waarna zij bij de commissie zal 

terugkomen met een oplossing dat meer recht doet aan de gevoelens die zij in de commissie 

heeft gepeild ten aanzien van de onwenselijkheid van het ontgassen van schepen op 

vaarwegen.   

Spreekster proeft bij het Rijk dat er behoefte is aan internationale regelgeving; dat laat op zich 

wachten. Er is derhalve wel ruimte in tijd voor de provincie Utrecht om zich met de 

aanliggende provincies te beraden over een eigen aanpak.   

 

De heer Van Essen merkt op dat deze toezegging GroenLinks verheugt. 

Overigens heeft GroenLinks begrepen, dat in Duitsland en België ook al een dergelijk verbod 

bestaat. In die zin wordt het eilandje, waar het nog mag, ook steeds kleiner.  

 

Desgevraagd door de heer el Yassini antwoordt gedeputeerde Pennarts dat de toezegging op 

de Termijnagenda zal worden geplaatst; zij daarbij een datum van afdoening aangeven.   

 

De voorzitter rondt de bespreking over dit onderwerp af.   

 

11. Statenbrieven en ingekomen stukken, die ter informatie worden aangeboden 

 

11.1 Statenbrief Jaarprogramma Vergunningverlening, Toezicht en Handhaving 2015  

De heer Ubaghs deelt mede dat de PVV verzoekt om agendering van dit onderwerp; een 

schriftelijke motivatie volgt.  

 

11.2 Memo gedeputeerde De Vries laatste stand van zaken firma V.d. Groep en Zn. BV 

in Bunschoten 

 

11.3 Memo Bouwpuin over de tand van zaken Nedereindse Plas 
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Mevrouw Keller deelt mede dat de PvdD verzoekt om agendering van dit onderwerp. Zij zegt 

desgevraagd een schriftelijke motivatie toe. .  

 

11.4 Reactie ANWB verkeersveiligheid verbreding A27 bij Utrecht 

 

12. Sluiting 

De voorzitter merkt op dat het, zoals hij aan het begin van deze vergadering al heeft 

gememoreerd, nog maar de vraag is of de commissie MME nog in deze vorm en 

samenstelling bestaat na het zomerreces. Dit is afhankelijk van de uitkomst van 5/6 juni a.s. 

Niets meer aan de orde zijnde sluit spreker hierna de vergadering onder dankzegging van 

ieders komst en inbreng.  

 


